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Ingrid Dalén Anna Hansson 

  
Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ingrid Dalén (HSO/FUB), ordföranden  

Anna Hansson (HSO/R) 

 

 
Tjänstemän: 

 Rådets sekreterare Anita Setréus samt Åse Geschwind 

 

 
 

 

 § 1 

Val av justerare  
 

Beslut 
Rådet utser Anna Hansson att tillsammans med ordföranden Ingrid Dalén 

justera dagens protokoll.  

 

 § 2 

Dagordningen fastställs 
Rådet konstaterar att man inte är beslutsmässiga i egentlig mening men 

bedömer att man ändå vid dagens sammanträde kan ta upp följande 

paragrafer §§1,3, 8,10, 12, 13 och §15. Dagens protokoll kommer att tas 

upp för godkännande vid rådets nästa sammanträde.  

 

 

 § 3 

Föregående protokoll 
Rådet godkänner protokoll nr 7/2012 och lägger det till handlingarna. 
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 § 4 

Inkomna skrivelser och protokoll 
Inga skrivelser/protokoll har inkommit till rådet. 

 

 

 § 5 

Inkomna remisser 
Inga remisser har inkommit till rådet. 

 

 

 § 6 

Exploateringsnämnden 
Utgår. 

 

 

 § 7 

Stadsbyggnadsnämnden 
Utgår. 

 

 

 § 8 

Genomgång av utsända checklistor 
Rådet går igenom följande detaljplan och lägger den till handlingarna; 

Årstafältet park, Årsta 1:1. 

 

 

 § 9 Funktionshinderombudsmannens årsrapport samt 

allmänt om kontorets roll av byggande av bostäder 

/SLS 
Funktionshinderombudsmannens årsrapport samt allmänt om kontorets 

roll av byggande av bostäder enligt SoL och LSS. 

Utgår på grund av för få närvarande. 

 

 

 § 10 

Avfallsplan för Stockholm 2013-2016 
Rådet avstår från att yttra sig. 

 

 

 § 11 

Generella riktlinjer för arbetet i rådet 
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Föredragande: Åse Geschwind 

Utgår på grund av för få närvarande. 

 

 

 § 12 

Frågor till stadsbyggnadsnämnden 
Rådet godkänner ordförandes förslag på frågor till nämnden. 

 

 

 § 13 

Bevakningslista (se sid 4) 

 Rådet beslutade att lägga till ”Parkprogrammet” på 

bevakningslistan. Rådet önskar en snar föredragning. 

 

 

 § 14 

Rapporter 
Utgår på grund av för få närvarande. 

 

 

 § 15 

Övriga frågor 

 Reviderad checklista. Utgår på grund av för få närvarande. 

 Sekreteraren ger kontoret 3 förslag på tider då rådet kan besöka 

Annedal. 

 Anna Hansson uppmärksammar rådet på att Waldemarsudde har 

renoverat sin restaurang så att ljudmiljön har förbättrats avsevärt. 

Man har ljuddämpande beläggning på golvet, träbord och nya 

stolar. Rådet föreslår att Anna nominerar Waldemarsuddes 

restaurang till ”S:t Julianpriset”. 

 Rådet ger ordföranden i uppdrag att skriva yttrande över ” De gröna 

promenadstaden” 

 Sekreteraren avvaktar kontorets beslut om att anordna 

”Sakkunnigmöte”. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Anita Setréus 
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B E V A K N I N G S L I S T A  

 
 Ärenden som ska tas i rådet Ansvarig Ska vara klart 

 

1. Planera för sakkunnigmöte   Rådet  Hösten 2012 

 

2. Följa den nya 

byggnadsordningen/Arkitektur 

Stockholm. 

 

Sekretariatet Hösten  2012 

3. Information om stadsmiljörådets 

syfte och uppgifter. 

Rådet, 

sekretariatet 

 Hösten  2012 

 

 

     

4. Utvärdering checklistan ska göras till 

hösten 2012 

Rådet  

Sekretariatet 

 Hösten 2012 

 

5. 

 

Ljudmiljöer i publika lokaler.    

 

  Vice 

ordföranden 

återkommer  

6. Parkprogrammet Sekretariatet Hösten 2012 

 Projekt för FR-referensgrupp:   

 Söderstaden Arne 

Fredlund 

 

Oktober 2012 

    

      

 Frågor till presidium/nämnd    

 Etagelägenheter och småhus i två 

plan, förberedelse för hiss 

SBN 

EXPLN 

Rådet bevakar 

frågan under 

året 

 Avfallshanteringen är en olöst fråga 

för rådet. Rådet önskar att nämnden 

och dess handläggare och staden 

aktivt verkar för bra lösningar för 

personer med funktionsnedsättning 

SBN 

 

 

 

 

 

Rådet 

återkommer till 

hösten  

 

 


